
 

     

 

Αθήνα, 9 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη (Υπόψιν του Υφυπουργού Πολιτικής 

 Προστασίας) 

 

Θέμα: «Θετικοί στον κορονοϊό έχουν βρεθεί 9 από τους 35 υπαλλήλους του ΕΟΠΥΥ 

Ηρακλείου» 

 

Παρά τις πιέσεις του Σωματείου Εργαζομένων, μετά τα αρχικά 2 θετικά κρούσματα να 

κλείσει ο ΕΟΠΥΥ Ηρακλείου, για λίγες μέρες, για λόγους προστασίας εργαζομένων και 

πολιτών που επισκέπτονται καθημερινά την υπηρεσία, δυστυχώς, κάτι τέτοιο δεν έγινε, με 

αποτέλεσμα, μετά τις δυο εργαζόμενες που δούλευαν στην εσωτερική διανομή εγγράφων, 

άρα και είχαν επαφή με πολλούς υπαλλήλους, και ένα ακόμη θετικό κρούσμα υπαλλήλου 

καθαριότητας που κι αυτός επισκεπτόταν πολλά γραφεία της υπηρεσίας, να έχουμε φτάσει 

να έχουμε 9 θετικά κρούσματα σε σύνολο 35 εργαζομένων. 

Όπως είναι αναμενόμενο, το γεγονός αυτό έχει προκαλέσει αναστάτωση τόσο στους 

εργαζόμενους και τις οικογένειές τους όσο και στους πολίτες του Ηρακλείου που 

καθημερινά επισκέπτονται τον ΕΟΠΥΥ και πολλοί εξ αυτών είναι βαριά νοσούντες. 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί: 

1. Ποια μέτρα προφύλαξης εργαζόμενων και επισκεπτών θα υιοθετηθούν τώρα, 

έπειτα από την αύξηση των κρουσμάτων στη δομή; 

2. Εξετάζεται το ενδεχόμενο κλεισίματος για λίγες μέρες της Περιφερειακής 

Διεύθυνσης του ΕΟΠΥΥ στο Ηράκλειο της Κρήτης, προκειμένου να περιοριστεί η 

πιθανότητα διασποράς του κορονοϊού; 
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3. Θα γίνουν προληπτικά τεστ στους υπόλοιπους εργαζόμενους; 

4. Ποια άλλα πρωτόκολλα διαχείρισης θα εφαρμοστούν στη συγκεκριμένη περίπτωση; 

5. Υπάρχει περίπτωση διεύρυνσης του πεδίου εφαρμογής της οδηγίας για τεστ σε 

υγειονομικούς που επιστρέφουν στην εργασία τους, μετά από άδεια, ώστε να 

συμπεριληφθούν οι εργαζόμενοι στον ΕΟΠΥΥ; 

6. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθενται να λάβουν για να μην έχουμε τέτοια περιστατικά 

σε άλλες υπηρεσίες της χώρας; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




